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Samen denken over nieuw Kinder- en Jongerencentrum 
 

We maken stappen naar de nieuwbouw! Samen werken we aan een  

Kinder- en Jongerencentrum, van Onderwijscentrum Leijpark,  

Libra Revalidatie, Amarant en Siza. 

 

Nieuwbouw is haalbaar 

De afgelopen maanden heeft de gemeente onderzoek gedaan. Daaruit blijkt dat nieuwbouw op de 
locatie van het parkeerterrein van het Elisabeth-TweeStedenziekenhuis goed haalbaar is. Het ETZ 
gaat fors verbouwen en heeft dit terrein in de toekomst niet meer nodig. De nieuwbouw van ons 
centrum heeft twee fasen. Fase 1 gaat over het bouwen van de locatie voor de afdelingen SO en EMB 
van de school en de zorgorganisaties. Fase 2 gaat om het uitbreiden van dezelfde locatie voor de 
afdeling VSO. De komende periode gaat het team aan het werk om fase 1 te realiseren. Het VSO blijft 
voorlopig in het huidige gebouw. Pas als fase 1 klaar is start de voorbereiding voor fase 2.  
 

Project- en werkgroep met collega’s 

Een projectgroep en werkgroep met collega’s van Onderwijscentrum Leijpark, Libra, Amarant en Siza 

buigen zich over de eerste fase van de nieuwbouw. Hoe zetten we een goed centrum neer? Onder 

leiding van bouwmanagementbureau 4Building bedenken we wat we samen echt willen voor ‘onze’ 

kinderen en jongeren. De inhoud van ons werk bepaalt welk gebouw we nodig hebben.  

 

Er komen hele verschillende vragen aan de orde. Dat begint bij de visie op samenwerken, wat is er 

nodig om te werken volgens 1 kind 1 plan? Is het bijvoorbeeld fijn om een schoolgedeelte te hebben 

met daarin een behandelzone? Zodat onderwijs en revalidatie inhoudelijk en in het gebouw met 

elkaar verweven zijn, maar door een leerling wordt ervaren als een aparte fijne plek in de klas en een 

aparte plek voor behandeling, die zinvol is, maar misschien niet zo fijn voelt. Op een later moment 

gaat het ook over hele concrete onderwerpen, zoals bijvoorbeeld de breedte van de gangen of het 

juiste type deurklinken.  

 

Snel en zorgvuldig proces 

Het liefst willen we dat de nieuwe locatie klaar is rond de zomervakantie van 2024. Het ETZ gaat rond 

die tijd verbouwen, dicht bij onze school. Voor de leerlingen en collega’s die naar de nieuwbouw 

gaan voorkomen we dan in ieder geval dat ze daar last van hebben.  

 

Dat is wel spannend. Normaal gesproken duurt een plan maken, vergunningen aanvragen en bouwen 

langer dan anderhalf jaar. In dit proces proberen we dus een evenwicht te vinden tussen snelheid 

maken én zorgvuldig bedenken wat er nodig is.  

 

We maken een plan van aanpak, 

waarin staat wie allemaal bij dit 

project worden betrokken en hoe 

we verder gaan met het vervolg. 

Onze gezamenlijke plannen en 

wensen én de kaders die door de 

gemeente worden gesteld komen 
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uiteindelijk samen terecht in een Programma van Eisen. Dat vormt de basis om straks een ontwerp te 

maken en te gaan bouwen. 

 

Vol energie en enthousiast 

“De sessies waren vol energie”, vertelt projectleider Dagmar Dhondt van 4Building. “Er komen 

natuurlijk een hoop vragen los en het is best wel doorwerken voor het projectteam. Maar het is ook 

fijn om ideeën in te brengen en samen te bedenken hoe we de samenwerking op een nieuwe plek 

nog beter vorm kunnen geven voor kinderen en jongeren. Iedereen is enthousiast over het resultaat 

dat we voor ogen hebben, heb ik gemerkt.” 

 

Vragen 

We houden jullie op de hoogte van dit mooie en belangrijke proces! Heb je een vraag of idee, dan 

ben je van harte welkom om contact op te nemen met Anneke Tempelaars, via info@ocleijpark.nl  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


